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system of values and personal qualities, knowledge, skills and abilities to ensure his readiness for innovation. Discloses 
a process of turning entrepreneur in innovation. An experience of the European Community to promote entrepreneurial 
culture that focuses on the promotion of innovative thinking, entrepreneurial skills and enhance career opportunities. A 
model of the growth potential of small business innovation as the intersection of action of external and internal factors 
of the four groups of situational factors. Defined levels of manifestation of innovative competence of the entrepreneur. 
Discloses a system for training and support development of entrepreneurial qualities of the modern business person 
providing the productivity of their innovation business-incubator, training, organization and activity-related and 
organizational thinking game.
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В статье предложен взгляд на имеющийся теоретико-методологический аппарат оценки кредитоспособности 
заемщика на российском рынке кредитных услуг. Раскрыта ограниченность системы оценочных критериев. Под-
черкнута недостаточность методического обеспечения процесса оценки нефинансовых параметров заемщика, что 
снижает объективность оценки. Коммерческие банки применяют различные методы и средства анализа кредитоспо-
собности заемщика. Среди причин такого многообразия можно выделить несколько: различную степень доверия к 
количественным и качественным способам оценки факторов кредитоспособности, особенности исторически сло-
жившихся индивидуальных принципов, культуру кредитования и практику оценки кредитоспособности, исполь-
зование определенного набора инструментов минимизации кредитного риска. Представленные методики оценки 
кредитоспособности заемщика, показывают, что одно из основных направлений анализа состояния заемщика при 
оценке его кредитоспо собности — финансовый анализ. Различные аспекты финансового анализа как определен ная 
система находят свое отражение во всех представленных методиках оценки качества потенциальных заемщиков, 
применяемых банками. Анализ финансового состояния заемщика представляет собой наиболее весомую характери-
стику его кредитоспособности. Тем не менее, оценка кредитоспособности заемщика должна проводиться с учетом 
его индивидуальных особенностей. В противном случае (при единой методике оценки всех предприятий) вне поля 
зрения могут остаться факторы, способные существенно влиять на финансовые результаты не только заемщика, но 
и банка. В то же время нельзя не учитывать того, что увеличение гибкости методики оценки заемщика неизбежно 
приводит к повышению трудоемкости аналитических расчетов и росту затрат, связанных с их проведением.  
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The article offers a look at the available theoretical and methodological evaluation unit creditworthiness of the 
borrower on the Russian market of credit services. Revealed the limitations of the assessment criteria. Emphasized the lack 
of methodological support for the evaluation of non- financial parameters of the borrower, which reduces the objectivity of 
the evaluation. Commercial banks are examples nyayut various methods and tools for analysis of the creditworthiness of the 
borrower. Among the reasons for this are several varieties: different degrees of confidence in the quantitative and qualitative 
-governmental methods for evaluating the creditworthiness of factors , especially historical individual principles, culture and 
lending practices of credit ratings , the use of a specific set of tools to minimize credit risk. The presented methodology for 
assessing the creditworthiness of the borrower, show that one of the main areas of analysis of the state of the borrower in 
assessing its creditworthinessity - financial analysis. Various aspects of financial analysis as definedtion system are reflected 
in all presented less todikah assess the quality of potential borrowers used by banks. Analysis of the financial standing of the 
borrower is the most weighty description of its creditworthiness. However, the credit rating of the borrower must be based 
on its individual singularities. Otherwise (if a single method evaluation of all businesses) outside of field of view may remain 
factors that could significantly affect the financial results of not only the borrower but also the bank. At the same time, one 
can not ignore the fact that the increase in flexibility of methods for assessing the borrower inevitably leads to increased 
complexity of analytical calculations and the higher costs associated with their implementation.
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Современная технико-экономическая система характеризуется тенденцией к повышению интеграции и темпов 
развития. Это создает особые условия для прогнозирования. В статье рассматриваются особенности постановки 
современной задачи прогнозирования инновационного развития научно-технологических направлений, некоторые 


